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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült  :   Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. december 12-én 
15.40 órakor kezdődő rendkívüli ülésén.

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal polgármester irodája

Jelen vannak: Lipcsei Zoltán polgármester, Nosza József alpolgármester, dr. Bácskay 
Tamás, Kovács László, Marton László, Végh Judit, Török Imre Mihály képviselők, 
Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző

Lipcsei Zoltán polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a testület 
határozatképes. 
Javaslatára a képviselő-testület jelenlévő 7 tagja 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi napirendi pontokat hagyja jóvá:

N A P I R E N D
1. Az Alapszolgáltatási Központ szervezeti és működési szabályzatának és szakmai 

programjának felülvizsgálata
Előadó: Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző

2. A Szabó Károly Művelődési Ház és Könyvtár, Közszolgáltató Intézmény szervezeti és
működési szabályzatának felülvizsgálata

Előadó: Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző

3. A mezőőri szolgálat működtetésével, tárgyi feltételeinek fejlesztésével, valamint az 
önkormányzat gépjármű parkjának üzemeltetésével kapcsolatban készült előterjesztés 
megtárgyalása

Előadó: Lipcsei Zoltán polgármester

4. Bejelentések

Első napirendi pont: Az Alapszolgáltatási Központ szervezeti és működési szabályzatának 
és szakmai programjának felülvizsgálata

Előadó: Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző elmondja, hogy sikerült megfelelő 
képesítéssel rendelkező családgondozót találni ahhoz, hogy az önkormányzat 
megkaphassa a működési engedélyt. Részmunkaidőben vállalta Békésről egy hölgy a 
feladatot.

Végh Judit képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
elfogadásra javasolja az előterjesztést.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület 7 jelenlévő tagja, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozza:
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163/2016.(XII.12.) számú képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzat Képviselő-testülete

az Alapszolgáltatási Központ szervezeti és működési szabályzatát,
valamint a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat szakmai programját

- és annak mellékleteit – elfogadja.

(A szervezeti és működési szabályzat, valamint a szakmai program
a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Második napirendi pont: A Szabó Károly Művelődési Ház és Könyvtár, Közszolgáltató 
Intézmény szervezeti és működési szabályzatának felülvizsgálata

Előadó: Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző elmondja, hogy nincs kiegészítése, 
előterjesztés szerint kéri elfogadni. 

Végh Judit képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
elfogadásra javasolja az előterjesztést.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület 7 jelenlévő tagja, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozza:

164/2016.(XII.12.) számú képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete 

a Szabó Károly Művelődési Ház és Könyvtár, Közszolgáltató Intézmény
szervezeti és működési szabályzatát elfogadja.

(A szervezeti és működési szabályzat a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Harmadik napirendi pont: A mezőőri szolgálat működtetésével, tárgyi feltételeinek 
fejlesztésével, valamint az önkormányzat gépjármű parkjának üzemeltetésével kapcsolatban 
készült előterjesztés megtárgyalása

Előadó: Lipcsei Zoltán polgármester

Lipcsei Zoltán     polgármester átadja Kovács László Pénzügyi Bizottsági elnöknek a szót, mert 
a bizottság megtárgyalta a napirendet.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
megtárgyalta a két előterjesztést, de egyik előterjesztés sem kapta meg a támogatást, 
így határozat nem született. Ő fenntartja a javaslatát.

Végh Judit képviselő elmondja, hogy szerinte vizsgálni kellene az összeférhetetlenséget a 
polgármester úr javaslatával kapcsolatban. Szeretné, ha ezt megtárgyalnák, úgy 
gondolja, hogy érintett a polgármester, mivel a KSK-nak az elnöke.

dr. Bácskay Tamás képviselő elmondja, hogy neki régóta az a véleménye, hogy ez a két 
tisztség összeférhetetlen. Nincsen leírva, de valójában az.
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Lipcsei Zoltán polgármester kérdezi, hogy ha nem ő lenne a KSK elnöke, és beadná ugyanezt
az előterjesztést, akkor más lenne a felállás?

Végh Judit képviselő a kérdésre válaszolva elmondja, hogy igen.

Lipcsei Zoltán polgármester elmondja, hogy nem magának kéri, nem ő akar a busszal járni.

Végh Judit képviselő elmondja, hogy ez nem személyeskedés, erre megoldást kell találni.

Nosza József alpolgármester elmondja, hogy majdnem minden testületi tag érintett a civil 
szervezetekkel. Erről már korábban is volt szó.

dr. Bácskay Tamás képviselő  úgy gondolja, hogy nem kell belemenni személyeskedésbe. Ő 
nem ilyen előterjesztést várt. Azt már lehetett korábban is látni, hogy nem fog átmenni
a testületen a négy gépjármű. Nem szívesen veszi magára a polgármester 
előterjesztésének utolsó mondatát, mely szerint a gépjármű használatának biztosítása 
nélkül a kézilabda szakosztály működése ellehetetlenedik. Nincsen szándékában 
ellehetetleníteni a szakosztályt. Nagyon régóta erről tárgyal a képviselő-testület. 
Korábban az volt az előterjesztés, hogy vásároljanak a polgármesternek egy 
gépjárművet és adják el a régi buszt. Ezt megszavazta, ezt támogatta. A belső 
ellenőrzés is kimutatta, hogy nem szabályosan mennek a dolgok, de úgy gondolta, 
hogy ő ezt nem piszkálja. Az Alapszolgáltatási Központ buszát, csak a pályázaton 
belül lehet használni. A régi busz sok mindenre használható. Javasolja, hogy mondja 
azt a polgármester, hogy adják el a Mitsubishit, maradjon a régi busz, és vegyék meg a
mezőőrnek a terepjárót a korábbi tervnek megfelelően. Véleménye szerint fizetik a 
mezőőri hozzájárulást az emberek, de a mezőőri szolgálat nem lett jobb. Ő nem 
terjeszti elő a Mitsubishi értékesítését, de ha a polgármester előterjeszti, akkor ő azt 
meg fogja szavazni. A kampány során azt mondta a polgármester, hogy a két gépjármű
sok, akkor most nem lehet négyet használni.

Lipcsei Zoltán polgármester elmondja, hogy nem tudja, miről beszél Bácskay képviselő.

dr. Bácskay Tamás képviselő elmondja, hogy kérte a Dácia Dusternek az értékesítését, mert 
ezt nem lehet így fenntartani, ezután kérte, hogy vásároljanak neki egy autót. Akkor 
vették a Mitsubishit, amit ugyanúgy használ, mint az előző polgármestert. Ezt 
sérelmezik a lakosok is. Az a véleménye, hogy ha kell a régi busz, akkor adják el a 
Mitsubishit.

Lipcsei Zoltán polgármester elmondja, hogy ő kérte, hogy adják el a Dáciát, senki más nem 
akarta eladni. Annyit kért, hogy legyen kifizetve neki a gépjármű használattal 
kapcsolatos költsége. Azt nem lehetett, ezért lett megvásárolva a Mitsubishi, mert csak
így lehetett megoldani azt, hogy a költségei megtérüljenek.

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző elmondja, hogy meg lehetett volna oldani a 
költségek kifizetését, csak a testületnek kellett volna meghatároznia a hosszabb 
kiküldetéseket, mert korlátlanul nem lehet gépjárművet használni, ilyen nincsen, 
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valamilyen határokat fel kell állítani. Akkor kiadta a Belügyminisztériumnak az 
állásfoglalását erre vonatkozóan.

Lipcsei Zoltán polgármester elmondja, hogy erről korábban nem volt szó.

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző elmondja, hogy volt róla szó.

Lipcsei Zoltán polgármester elmondja, hogy 1200 km van meghatározva neki, de ő 2800 km-
t megy havonta, hétfőtől vasárnapig a hét minden napján önkormányzati ügyekben. 
Javasolja, hogy adják át az autóját a mezőőrnek és neki vásároljanak egy másikat. Az 
új buszt nem használhatják semmire, az Alapszolgáltatási Központé. A mezőőri 
gépjárműre van pénzük. Ne úgy nézzék, hogy minden az önkormányzaté. Nem mondta
neki senki, hogy hétvégén nem használhatja az önkormányzati autóját. Az ő 
jutalmazásában az a fájó pont, hogy mindenki jutalmazva van 20%-os béreltérítéssel, 
csak ő nem. Ez neki nem reális. Egy meglévő problémáról írt az előterjesztésében.

Kovács László képviselő elmondja, hogy két előterjesztés van, szavazzanak róla. Korábban 
úgy döntöttek, hogy értékesítik a buszt a KSK részére 3 MFt-ért. A KSK visszalépett, 
nem tudják megvásárolni. Ebből adódik a probléma. Látja a képviselőknél a 
megosztottságot. Úgy gondolja, hogy a KSK visszalépése miatt valamit dönteni kell. 
Ha nem az ő javaslatát fogadja el a testület, akkor azt tudomásul fogja venni, de az 
előterjesztését nem vonja vissza.

Lipcsei Zoltán polgármester elmondja, hogy azért van ebből vita, mert ő adta be az 
előterjesztést.

Végh Judit képviselő elmondja, hogy nem az a probléma, hogy ki adta be az előterjesztést. Ő,
mit a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy szeretne betartani egy 
ügyrendi szabályozást. Nem tudja, hogy mit kezdjen az összeférhetetlenség 
kérdésével, ezért kérdezte meg.

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző elmondja, hogy nem kötelező kizárni a 
polgármestert a szavazásból, az összeférhetetlenségről a képviselő-testület határoz.

Nosza József alpolgármester elmondja, hogy ugyanez lesz a civil szervezetek támogatásánál. 
Mindenki tagja valamilyen szervezetnek.

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző elmondja, hogy véleménye szerint ebben a 
kérdésben a DSE is érintett.

Török Imre Mihály képviselő elmondja, hogy a bizottsági ülésen ő azért tartózkodott. Úgy 
érzi, hogy a DSE-n keresztül sok pénzt hoztak a településre. Az önkormányzat 
támogatása nélkül nem tudnák végezni ezt a tevékenységet. Az előző testületnél is 
elhangzott, hogy Török Imre nem kapja meg a támogatást. Elmondja, hogy a 
támogatást nem ő kérte, hanem a DSE. Lemondhat erről a tevékenységéről, de akkor 
álljon be valaki helyette. Úgy teszi mindenki a dolgát, mint az iskola dolgozói, ezért 
nem kap senki bért.
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Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző elmondja, hogy azért hozta fel az 
összeférhetetlenséget, mert az elnök asszony megkérdezte. A testületnek kell eldönteni
az összeférhetetlenséget.

Nosza József  A busz kérdése a KSK támogatásánál merül fel. Hoz az önkormányzatnak 
pénzt, és néha használja az önkormányzat is. Széplaki Zoltán szakosztályvezető 
elmondta, hogy a szakosztálynak kellene a busz, mert el tudják számolni. A DSE nem 
biztos, hogy el tudja számolni. Ezért van szó állandóan a KSK-ról. A polgármester 
gépjármű használatának a dolgai is felmerültek. Úgy gondolja, hogy erről a témáról 
most már tényleg dönteni kell, mert bohóckodásnak tűnik az egész. Három évig az új 
buszt még nem tudják használni, csak pályázati célra. A mezőőri gépjárművet célszerű
lenne a mezőőrnek használnia. Ha maradna a régi busz, akkor három évről beszélnek, 
csak az a baj, hogy akkor már nem sokat fog érni. Már most sem tudnák eladni 3 MFt-
ért a buszt, az biztos. Vannak előterjesztések, mindenkinek van gondolata, kéri, hogy 
döntsenek róla.

Lipcsei Zoltán polgármester elmondja, hogy 2015-ben vették az új buszt, onnan számítódik a
fenntartás. Nem ingyen használták a régi buszt, mindig kifizették. Az újonnan 
létrehozandó gazdasági társaságba át lehetne vinni a régi buszt. Úgy gondolja, hogy az
irodában, csak neki fontos az NBII-es csapat, de úgy érzi, hogy ez nagy dicsőség, ami 
nagy munkával jár. Stabil az önkormányzat gazdálkodása, fejlesztésen kellene 
gondolkodniuk. Neki ez nagyon fontos és mindenkinek segítenek, ahol tudnak. Az 
országos gyermek bajnokságban felkerültek a felső házba. Bárkinek kifizeti a KSK a 
szállítási költséget, de ez a pénz itt is maradhatna a településen. Több éven keresztül, 
folyamatos bevétele van ebből az önkormányzatnak. Kérdezi, hogy kizárassa magát a 
döntéshozatalból?

dr. Bácskay Tamás képviselő a kérdésre válaszolva elmondja, hogy véleménye szerint nem 
kell.

Végh Judit képviselő elmondja, hogy véleménye szerint sem.

Nosza József alpolgármester szerint sem.

Lipcsei Zoltán polgármester kéri a képviselőket, hogy ne tartózkodjanak, mert azért lettek 
megválasztva, hogy döntsenek igennel, vagy nemmel. Vállalja fel mindenki a 
véleményét.
Szavazásra felteszi a módosító indítványát, mely szerint a Ford Transit busz ne 
kerüljön értékesítésre és a mezőőri szolgálatnál a traktor helyett gépjármű kerüljön 
megvásárlására.

3 igen szavazattal, 3 nem szavazattal, 1 tartózkodással nem született határozat.

Lipcsei Zoltán polgármester felteszi szavazásra Kovács László képviselő előterjesztését.

3 igen szavazattal, 3 nem szavazattal, 1 tartózkodással nem született határozat.
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Lipcsei Zoltán polgármester elmondja, hogy mivel nem született döntés a következő ülésen 
újra tárgyalják a témát.
Kérdezi, hogy érdekel valakit is az, hogy nem lesz megoldva a szállítás?

Végh Judit képviselő elmondja, hogy nem lehet összemosni az önkormányzatot és a 
sportkört. Úgy érzi, hogy a testület nagymértékben támogatja a KSK-t. Az, hogy nincs
még eladva a busz az is egy támogatás. Nehéz ebben dönteniük. Nem kellene mindent 
a testületre hárítani, nem szabad ilyet csinálni.

Marton László képviselő elmondja, hogy a KSK-n kívül az óvodások is igényelnék a buszt. 
Kérdezi, hogy ha eladják, akkor hogyan fogják az ovisokat szállítani.

Végh Judit képviselő elmondja, hogy a lovagoltatást meg lehet Köröstarcsán is oldani a 
belterületen belül, illetve lehet másik buszt bérelni.

Lipcsei Zoltán polgármester elmondja, hogy nincsen más lehetőségük, nem tudják megoldani
a problémát.

Török Imre Mihály képviselő elmondja, hogy megnézik a lehetőségeket a továbbiakról.

dr. Bácskay Tamás képviselő elmondja, hogy ennek a busznak van fenntartási költsége, ami 
a költségvetést fogja terhelni. Nincsen rá pénzük. Sok négy autót fenntartaniuk.

Negyedik napirendi pont: Bejelentések

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző bejelentésében elmondja, hogy az 
ivóvízminőség program beruházás során keletkezett vagyon átadás-átvételről kell 
dönteni. Kéri előterjesztés szerint elfogadni a határozatot.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság támogatta 
az előterjesztett határozati javaslat elfogadását.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület 7 jelenlévő tagja, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozza:

165/2016.(XII.12.) számú képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 

elfogadja  a „Békés Megyei Ivóvízminőség-javító  Program” elnevezésű,  támogatott  projekt
beruházás során keletkezett vagyon átadás-átvételét a következők szerint: 

1. A  vagyon  ellenérték  fejében  történő  kiadása  helyett,  a  forrásbiztosítás  nehézségei
miatt  a  korábbi  megállapodástól  eltérően a  beruházó  „KÖZÉP-BÉKÉSI TÉRSÉG”
Ivóvízminőség-javító Önkormányzati Társulás által a Viziközmű-szolgáltatásról szóló
2011.  évi  CCIX.  törvény 8.§  (3)  bekezdése  alapján  kerül  sor  térítésmentes átadás
keretei között.

2. Az Önkormányzat ismeri a projekt megvalósulására vonatkozó támogatási szerződést
és  tudomásul  veszi,  hogy a Projekt  keretében megvalósult  beruházást  a  fenntartási
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időszak végéig, de legalább öt éves időtartamban működtetni kell. Az Önkormányzat –
mint a megvalósult beruházás résztulajdonosa- az üzemeltetőn keresztül gondoskodik
az üzemeltetési feladatok ellátásáról és ezen kötelezettség teljesítéséről. 

3. A közös tulajdon feletti rendelkezés ügyében a település átadási pontján belüli közös
tulajdon kapcsán az érintett települési önkormányzat felhatalmazást kap –a tulajdonjog
átruházás kivételével- a tulajdonrészhez kapcsolódó közös tulajdon képviseletére.  

4. Az Önkormányzatot illető és a vagyonkiadás során közcélú adományként megkapott
vagyoni hányadot a 2014. januári Konzorciumi Megállapodás 1. sz. melléklete szerint
kell nyilvántartásba venni. A nyilvántartásba vett vagyon értékét az ECOELINE Zrt.
vagyonértékelése  szerint  kell  meghatározni.  Az  Önkormányzatot  a  projekt  során
megvalósult vagyon 80/10.000-ed tulajdona illeti meg. Ez a vagyonértékelés szerint
272.461.688,-Ft értéket képvisel.

5. Az Önkormányzat Képviselőtestülete  felhatalmazza a Polgármestert a fenti tartalmú
Konzorciumi megállapodás III. számú kiegészítésnek aláírására.

Határidő: azonnal
Felelős: Lipcsei Zoltán polgármester

Lipcsei Zoltán polgármester bejelentésében elmondja, hogy pályázati lehetőség nyílott 
külterületi utak javítására és útkarbantartó gép megvásárlására. 1,5 MFt-os önerő 
befizetésével tudnának egy új traktort vásárolni.

Nosza József alpolgármester elmondja, hogy a külterületi útjavításban az Agrár Zrt. az 
érdekelt. A Zrt. vállalná az önerő rá eső összegét. A tervezővel beszéltek, aki a holnapi
napon meg tudná nézni az utat és ajánlatot tudna tenni arra vonatkozóan, hogy 
mennyiből lehetne felújítani. Ha úgy látnák, akkor kéri a testületet, hogy támogassa, 
hogy beadják a pályázatot, ha soknak találják a költségeket, akkor nem adnák be a 
pályázatot. Ha nincs aki vállalja az önerőt, akkor nem javasolja a testületnek, hogy a 
költségvetésből erre költsenek, mert a belterületi utak sokkal fontosabbak. Ha a Zrt. 
sokallja az önerőt, akkor megkeresi a gazdálkodókat. Szó volt a Paprévkerti útnak a 
felújításáról is, de az nem önkormányzati tulajdonban van. Meg lehetne keresni a kert 
tulajdonosokat, hogy mondjanak le az út tulajdon részükről az önkormányzat javára, 
így egy későbbi pályázatnál lehetőség nyílna annak az útnak is a felújítására.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy mindhárom kérdést 
támogatta a bizottság.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület 7 jelenlévő tagja, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozza:

166/2016.(XII.12.) számú képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megbízza a polgármestert 
a vidéki térségek kisméretű infrastruktúrájának 

VP6-7.2.1-7.4.1.2-16 kódszámú
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felhívás 2. célterület: önkormányzati utak kezeléséhez, állapotjavításához,
karbantartásához szükséges erő- és munkagépek beszerzésére vonatkozó

pályázat benyújtására traktor, karos szárzúzóval beszerzésére
maximum 10MFt vissza nem térítendő támogatásra.

A képviselő-testület a pályázathoz szükséges
15%-os önerőt a 2017. évi költségvetésében biztosítja.

Határidő:      2017. január 6.
Felelős: Lipcsei Zoltán polgármester

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület 7 jelenlévő tagja, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozza:

167/2016.(XII.12.) számú képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megbízza a hivatalvezetést, hogy
készíttessenek tervezői költségbecslést a Terézia majorhoz vezető

útra vonatkozóan.

Határidő:      2017. január 2.
Felelős: Lipcsei Zoltán polgármester

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület 7 jelenlévő tagja, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozza:

168/2016.(XII.12.) számú képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 
megbízza a hivatalvezetést, hogy keressék fel a Paprévkerti 

ingatlanok tulajdonosait, hogy a zártkertjükből ajánlják fel az út részt
az önkormányzatnak. közterület céljára.

Határidő:      2017. november 30.
Felelős: Lipcsei Zoltán polgármester

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző következő bejelentésében elmondja, hogy 
az intézmények átszervezése miatt az önkormányzat szervezeti és működési 
szabályzatát is módosítani szükséges. Kéri előterjesztés szerint elfogadni.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület 7 jelenlévő tagja, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet alkotja:

Köröstarcsa Községi Önkormányzat Képviselő-testületének
21/2016.(…) önkormányzati rendelete

a Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
4/2014.(II.20.) számú önkormányzati rendelet

 módosításáról
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(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző következő bejelentésében elmondja, hogy 
az ASP rendszerrel kapcsolatosan a szerződést tudomásul kell vennie a képviselő-
testületnek. Javítani a szerződésben nem lehet, csak az önkormányzat adatait lehet 
beleírni. A szerződés jogszabály alapján került összeállításra. Kéri a tudomásulvételt, 
illetve az aláírás jóváhagyását.

Lipcsei Zoltán polgármester javaslatára a képviselő-testület 7 jelenlévő tagja, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozza:

169/2016.(XII.12.) számú képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 

jóváhagyja az ASP rendszerre vonatkozó
szerződés megkötését.

Határidő: azonnal
Felelős: Lipcsei Zoltán polgármester

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna 
címzetes főjegyző

Nosza József alpolgármester bejelentésében elmondja, hogy a polgármesternek egy havi 
jutalmat javasol megállapítani.

Végh Judit képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
megtárgyalta a két javaslatot és ott az egy havi jutalmat támogatták. Ő módosító 
indítványként fél havi jutalmat javasol. 

Lipcsei Zoltán polgármester bejelenti az érintettségét, és kéri a kizárását.

Nosza József alpolgármester átveszi az ülés vezetését.

Nosza József alpolgármester javaslatára a képviselő-testület 7 jelenlévő tagja, - Lipcsei 
Zoltán polgármester nem szavazott -  6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül az alábbi határozatot hozza:

170/2016.(XII.12.) számú képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete

Lipcsei Zoltán polgármestert – kérelmére – 

a Magyarország helyi önkormányzatiról szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény
49.§ (1) bekezdése alapján a polgármester jutalmazásának tárgyalásából

kizárja.
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Török Imre Mihály képviselő elmondja, hogy az egy havi jutalom megállapítását támogatja, 
azért mert mióta Lipcsei Zoltán a polgármester sokat javult az iskola és az 
önkormányzat kapcsolata.

Nosza József alpolgármester felteszi szavazásra az elnök asszony módosító javaslatát a fél 
havi jutalomra vonatkozóan.

2 igen szavazattal, 4 nem szavazattal nem született határozat.

Nosza József alpolgármester felteszi szavazásra az egy havi jutalom megállapítását. 

3 igen szavazattal, 1 nem szavazattal, 2 tartózkodással nem született határozat.

Lipcsei Zoltán polgármester visszaveszi az ülés vezetését. Köszöni a támogatást. Aki nem 
támogatta azoknak tovább próbál bizonyítani. Ha úgy látja a testület, hogy ne kapjon 
jutalmat, akkor jövőre részletesen fogják tárgyalni az alkalmazottak jutalmát. Neki ez 
nagyon kellemetlen, mert készült pezsgővel az utolsó testületi ülésre, de nem hiszi, 
hogy bárkinek is kedve lenne koccintani, de ha akarják, akkor behozza. Elmondja, 
hogy erre számított. Nem érti, hogy mi az amiben rossz.

Megköszöni a megjelenést, hozzászólást, a képviselő-testületi ülést 16.40 órakor 
bezárja

K. m. f.

Lipcsei Zoltán Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna
polgármester címzetes főjegyző
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